
Zienswijze  

Al bijna 30 jaar werkzaam in bos- en natuurbeheer verbaas ik me over de voorgenomen wijziging van 

de Regeling natuurbescherming inzake konijn en haas.  

Wat ongelofelijk onprofessioneel om deze wijziging te baseren op tellingen door vogeltellers / 

SOVON-tellingen; hiermee wordt een totaal verkeerd beeld gegeven van de daadwerkelijke stand 

van beide soorten. Ik ben bekend met meerdere personen én collega’s die meetellen bij de SOVON-

tellingen en die geven allemaal aan dat er bij de vogeltellingen totaal niet wordt gelet op andere 

soorten, zoals haas en konijn.  

Ook bij de waarnemingen zoals die in de NDFF worden opgenomen, zal 95% van de waarnemers de 

‘gewone’ soorten als haas en konijn niet doorgeven. Simpelweg omdat je dan wel aan het invoeren 

kunt blijven.  

Zelf ben ik ook zeer veel in het veld aanwezig voor mijn werkzaamheden in bos- en natuurbeheer en 

ik heb de laatste vijf jaar meer hazen gezien dan de twintig jaar daarvoor. Zeker met de huidige 

mogelijkheden om met nachtzichtapparatuur te tellen, krijg je een goed beeld van de werkelijke 

populatie-omvang. 

Het is m.i. dan ook te triest voor woorden dat er geen rekening wordt gehouden met de tellingen die 

door de WBE’s worden uitgevoerd. 

Het is totaal absurd om de Regeling natuurbescherming op dit punt aan te passen.   


